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Valtuutettu Mikko Rauva jätti seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
”Valtuustoaloite 
 
Kaupungin taloustilanne näyttää tiukalta seuraavina vuosina. 
Kaupunginhallitus antoi syksyllä hallintokunnille ohjeen 
palvelumaksujen ja taksojen tarkistamisesta ja mahdollisista 
korotuksista. 
 
Maankäytössä taksoja on lähdetty tarkastelemaan yhdessä läntisen 
Pirkanmaan kuntien kanssa jotta taso olisi alueella yhteneväinen. 
 
Liikuntapalveluilla on paljon erilaisia liikuntapaikkoja joilla on 
käyttömaksuja ja toisaalta tällä hetkellä on myös paljon paikkoja 
jotka ovat niin kaupunkilaisten kuin seurojenkin käytössä maksutta. 
 
Käyttömaksuja tarkastellessa olisi syytä katsoa kokonaisuutta eri 
maksujen kesken sekä vertailla maksuja verrokkikuntiin ja välttää 
tilannetta jossa vain korotetaan sopivaksi katsotulla määrällä 
tasaisesti kaikkia maksuja. 
 
Myös tulevan strategian yhteydessä olisi hyvä käydä keskustelua 
miten voimme yhteen sovittaa tavoitteet mm nuorten liikkumisen 
edistämisestä, sekä erilaisten nyt jo olemassa olevien perheliikuntaa 
tukevien toimintamallien yhteensovittamisesta käyttömaksuihin. 
Maksujen osalta on myös tarkasti mietittävä maksujen ja toisaalta 
järjestöavustusten välinen yhteys. 
 
Esitän että kaupungin sivistystoimen käyttömaksujen tarkastaminen 
tehdään kokonaisuutena sekä edellä mainitut kysymykset huomioon 
ottaen. Tuleva kaupunginvaltuusto otetaan mukaan pohtimaan 
strategissaa miten kaupunkina parhaiten edistämme nuorten 
liikuntaa sekä muuta harrastamista. 
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Janne Prihti” 
 
Päätös Kaupunginvaltuusto päätti lähettää valtuutettu Mikko Rauvan 

jättämän valtuustoaloitteen kaupunginhallituksen valmisteltavaksi. 
 
 


